
Zápis  

ze zasedání zastupitelstva městyse Bohdalov konaného dne 15.04.2015 

v 19.00 hod. v kulturním domě v Bohdalově 

 
Přítomni: p.  Zdeněk Bradáč, p. Josef  Dvořák, Ing. Arnošt Juda, p. Hana Koudelová, p. Pavel 

Laštovička, Ing. Ivana Lisnerová, Ing. Karel Mužátko, p. Květoslav Šafránek, p. Roman 

Šimůnek, Ing. Milan Šípek, Ing. Ladislav Řepa 

 

Občanů: 11 

 

1.  Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

Zasedání Zastupitelstva městyse Bohdalov (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 

v 19.00 hodin starostou městyse Bohdalov (dále jako „předsedající“).  

 

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno, je přítomno 11 (jedenáct) 

členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva) a zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné.  

 

2.  Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu   

  

Předsedající určil zapisovatelkou paní Marii Bláhovou a ověřovateli zápisu navrhuje paní 

Hanu Koudelovou a pana Romana Šimůnka. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov volí ověřovateli zápisu paní Hanu Koudelovou a Romana 

Šimůnka. 

Výsledek hlasování:   Pro 11     Proti 0     Zdrželi se 0   

Usnesení bylo schváleno. 

 

3.  Schválení programu zasedání 

 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou a dotázal se 

zastupitelů, zda mají návrhy na doplnění nebo připomínky k programu. K programu nebyly 

vzneseny jiné návrhy. 

  

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu 

 

1. Zahájení 

2. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu    

3. Schválení programu zasedání  

4. Kontrola usnesení z posledního zasedání zastupitelstva 

5. Zpráva o činnosti zastupitelstva městyse od posledního zasedání 

6. Rozpočtová opatření městyse 

7. Zapojení finančních prostředků z předchozího roku do rozpočtu běžného roku 

8. Závěrečný účet městyse a zpráva o výsledcích přezkoumání  

hospodaření městyse za rok 2014, účetní závěrka za rok 2014  

9.  Rozhodnutí o zadání přezkoumání hospodaření obce za rok 2015 

10. ZŠ a MŠ Bohdalov – účetní závěrka roku 2014, návrh na rozdělení hospodářského 

výsledku, odpisový plán na rok 2015 



 

11. Rozhodnutí MŽP o poskytnutí dotace, Smlouva č. 12131821 o poskytnutí podpory ze 

SFŽP 

12. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene 

13. Strategie komunitně vedeného místního rozvoje na území MAS Havlíčkův kraj na 

období 2014 – 2020 

14. Záměr č. 1/2015 městyse Bohdalov na směnu pozemků   

15. Různé 

16. Diskuse 

17. Závěr 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje předložený program zasedání 

Výsledek hlasování:   Pro   11     proti   0     Zdrželi se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

4. Kontrola usnesení z posledního zasedání zastupitelstva 

 

Z posledního zasedání zastupitelstva dne 28.01.2015 nebyl uložen žádný úkol. 

 

 

 

5.  Zpráva o činnosti zastupitelstva městyse od posledního zasedání 

 

Předsedající uvedl, že se od posledního zasedání zastupitelstvo sešlo na dvou pracovních 

jednáních a zabývalo se těmito záležitostmi a dotazy z veřejného zasedání zastupitelstva dne 

28.1.2015: 

 

- možnosti fixní sazby u poskytnutého úvěru 

- byla podána žádost o dotaci na vybavení kompostárny (traktor, štěpkovač) 

- prověřena možnost umístění elektrokontejneru na elektroodpad, kontejner bude umístěn u   

  kontejnerů za prodejnou Jednoty a bude do něj možné ukládat drobné elektrospotřebiče 

- vybudování chodníku v lokalitě Žlibky II prozatím bez možnosti řešení 

- umístění nového světla veřejného osvětlení u nemovitosti č.p. 104 Bohdalov, oprava  

  příjezdové komunikace k č.p. 87, Bohdalov a výměnu vodovodní přípojky od hlavní silnice   

  k č.p. 87 bude řešeno dle finančních možností  

- prověřena možnost rozšíření místního rozhlasu v ulici Žlibky II. – bude realizováno, dále   

  bude provedena údržba místního rozhlasu, kterou by se měla zlepšit slyšitelnost hlášení 

- prověření doručování pošty Žlíbky II, roznos měsíčníku Novinky, žádáme občany v případě   

  nedoručení měsíčníku Novinek, učiňte oznámení na úřadě městyse nebo zastupitelům  

- řešení přístupové cesty k č.p. 70 v Chroustově 

- návrhem kalendáře Bohdalova se bude zastupitelstvo zabývat na některém z dalších  

  zasedání 

- prořez dřevin a nalomených větví u Dolnomlýnského rybníka, nebezpečné větve odstranila   

  zásahová jednotka SDH 

- městys obdržel Rozhodnutí o poskytnutí dotace na ČOV a návrh smlouvy na dotaci ČOV ze  

  SFŽP 

- nové svítidlo veřejného osvětlení bude umístěno v Chroustově před Jednotou u kontejnerů  

  na odpad, cenová nabídka je ve výši cca 20 321,- Kč 



- projednání výsledku auditu městyse, rozpočtová opatření, účetní závěrka ZŠ a MŠ  

- podání žádosti o dotaci na veřejně prospěšné práce od Úřadu práce ve Žďáru nad Sázavou  

- chodník Chroustov - zastupitelstvo bere na vědomí, že většina občanů Chroustova je pro  

  vybudování chodníků v obci 

- návrh na sestavení plánu významných oprav a investičních akcí na roky 2015-2018 

- prověření možnosti změny zimní údržby komunikace do Chroustova – solení, údržbu    

  převést pod úsek ZR, v současné době Velké Meziříčí   

- prověřit možnost úpravy pitné vody jiným způsobem než chlorováním 

 

 

6. Rozpočtová opatření městyse 

 

Předsedající předložil zastupitelstvu městyse rozpočtová opatření č. 1/2015, 2/2015, 3/2015, 

4/2015 a 5/2015 a seznámil je se základními položkami rozpočtových opatření. 

O rozpočtových opatřeních č. 1/2015, 2/2015, 3/2015 a 4/2015 rozhodl starosta městyse. 

Provedená rozpočtové opatření jsou do výše limitu stanoveného zastupitelstvem městyse 

Bohdalov v usnesení 3/2011 a zastupitelstvo konstatuje jeho věcnou správnost. Rozpočtové 

opatření č. 5/2015 je předloženo zastupitelstvu městyse k projednání.  

 

Rozpočtové opatření městyse č. 1/2015 ze dne 31.1.2015 

Příjmy byly povýšeny o částku   29 500, - Kč 

Výdaje byly povýšeny rovněž o částku  29 500,-  Kč 

 

Rozpočtové opatření městyse č. 2/2015 ze dne 27.2.2015 

Příjmy byly povýšeny o částku   25 600, - Kč 

Výdaje byly povýšeny rovněž o částku  25 600,-  Kč 

 

Rozpočtové opatření městyse č. 3/2015 ze dne 25.3.2015 

Příjmy byly povýšeny o částku        11 000 000,- Kč 

Výdaje byly povýšeny rovněž o částku            310 200,- Kč 

Navýšení rezervy          10 689 800,- Kč 

 

Rozpočtové opatření městyse č. 4/2015 ze dne 26.3.2015 

Příjmy byly povýšeny o částku            147 100,- Kč 

Výdaje byly povýšeny rovněž o částku           147 100,- Kč 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov bere na vědomí informaci o provedení 

rozpočtových opatření č. 1/2015, 2/2015, 3/2015 a 4/2015. Rozpočtová opatření jsou do výše 

limitu stanoveného zastupitelstvem městyse Bohdalov v usnesení 3/2011 a zastupitelstvo 

konstatuje jejich věcnou správnost. 

Výsledek hlasování:   Pro 11  Proti 0   Zdrželi se  0   

Usnesení bylo schváleno. 

 

Rozpočtové opatření městyse č. 5/2015 ze dne 15.4.2015 

Příjmy byly povýšeny o částku    37 029 061,29 Kč 

Výdaje byly povýšeny rovněž o částku   37 029 061,29 Kč 

 

Podrobný rozpis všech rozpočtových opatření je přílohou tohoto zápisu. 

 

 



Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje rozpočtové opatření č. 5/2015. 

Výsledek hlasování:   Pro   11     Proti   0     Zdrželi se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

7. Zapojení finančních prostředků z předchozího roku do rozpočtu běžného roku 

 

Předsedající předložil zastupitelstvu návrh na zapojení zůstatku finančních prostředků na 

běžných účtech k 31.12.2014 do rozpočtu běžného roku a seznámil přítomné s účetními 

principy tohoto postupu.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje zapojení zůstatku finančních prostředků 

z předchozího roku do rozpočtu roku 2015 ve výši 4 466 300, - Kč 

Výsledek hlasování:   Pro  11 Proti  0     Zdrželi se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

8. Závěrečný účet městyse a zpráva o výsledcích přezkoumání hospodaření městyse za 

rok 2014, účetní závěrka na rok 2014 

 

Předsedající informoval přítomné, že závěrečný účet městyse a zpráva o výsledcích 

přezkoumání hospodaření městyse za rok 2014 je k dispozici k nahlédnutí v sídle úřadu 

městyse. Při přezkoumání hospodaření městyse nebyly zjištěny chyby a nedostatky. 

Závěrečný účet městyse společně se zprávou o výsledcích přezkoumání hospodaření městyse 

za rok 2014 byly řádně vyvěšeny na úředních deskách 

 

Předsedající předložil ke schválení účetní závěrku městyse, ke schválení byly předloženy 

výkazy společně s inventarizační zprávou. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje závěrečný účet městyse za rok 2014 včetně 

zprávy auditora o výsledcích přezkoumání hospodaření městyse za rok 2014 s výrokem bez 

výhrad. Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje účetní závěrku městyse za rok 2014. 

Výsledek hlasování: 

Pro   11     Proti    0    Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

9. Rozhodnutí o zadání přezkoumání hospodaření obce za rok 2015 

Předsedající informoval o skutečnosti, že přezkoumání hospodaření městyse provádí od roku 

2011 pracovníci úřadu Kraje Vysočina. Přezkoumání je bezplatné. Navrhuje proto, aby i za 

rok 2015 provedl přezkoumání hospodaření městyse Krajský úřad Kraje Vysočina a nechal 

o tomto návrhu hlasovat. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje zadání přezkoumání výsledků hospodaření 

městyse Bohdalov za rok 2015 Krajskému úřadu Kraje Vysočina. 

Výsledek hlasování: 

Pro   11     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 



10. ZŠ a MŠ Bohdalov – účetní závěrka roku 2014, návrh na rozdělení hospodářského 

výsledku, odpisový plán na rok 2015 

 

Předsedající předložil ke schválení účetní závěrku ZŠ a MŠ Bohdalov za rok 2014, návrh na 

rozdělení hospodářského výsledku za rok 2014 a odpisový plán na rok 2015. Předložené 

dokumenty jsou přílohou zápisu. Zastupitelstvo městyse projednalo tyto předložené 

dokumenty a nemá k nim připomínky. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje účetní závěrkou ZŠ a MŠ Bohdalov za rok 2014, rozdělení 

hospodářského výsledku za rok 2014 a odpisový plán na rok 2015.  

Výsledek hlasování: 

Pro   11     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

11. Rozhodnutí MŽP o poskytnutí dotace, Smlouva č. 12131821 o poskytnutí podpory ze 

SFŽP  

 

Předsedající předložil zastupitelstvu Rozhodnutí MŽP o poskytnutí dotace identifikační číslo 

EIS: reg.c. IS SFZP 12131821 a „Smlouvu č. 12131821 o poskytnutí podpory ze Státního 

fondu životního prostředí v rámci Operačního programu Životní prostředí na investiční akci 

„Bohdalov – kanalizace ČOV.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse bere na vědomí rozhodnutí Ministerstva životního prostředí 

o poskytnutí dotace identifikační číslo EIS: reg.c. IS SFZP 12131821. 

Výsledek hlasování: 

Pro   11     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje uzavření smlouvy se Státním Fondem životního prostředí 

České republiky „Smlouva č. 12131821 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního 

prostředí v rámci Operačního programu Životní prostředí na investiční akci „Bohdalov – 

kanalizace ČOV a pověřuje starostu městyse Ing. Arnošta Judu k podpisu smlouvy.  

Výsledek hlasování: 

Pro   11     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno 

 

 

12. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene 

 

Předsedající předložil zastupitelstvu smlouvy č. 1020000350/155 a č. 1020000350/110  

s firmou E.ON Distribuce a.s. o smlouvě budoucí  na zřízení věcného břemene pro katastrální 

území Veselíčko u Žďáru nad Sázavou a katastrální území Jámy. Smlouva se týká pozemků 

ve spoluvlastnictví 44 obcí, které jsou pronajaty LDO Přibyslav. 

Dochází k výměně stožáru elektrického vedení na stávající trase a nejsou nově zabírány další 

pozemky.  

 

 



Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje uzavření smluv č. 1020000350/110 

a č. 1020000350/155  o smlouvě budoucí s firmou E.ON Distribuce a.s. na zřízení věcného 

břemene – souhlas s umístěním distribučního zařízení. 

Výsledek hlasování: 

Pro  11     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

13. Strategie komunitně vedeného místního rozvoje na území MAS Havlíčkův kraj na 

období 2014 – 2020 

 

Předsedající předložil zastupitelstvu dokument „Integrovaná strategie území MAS Havlíčkův 

kraj, o. p. s. pro období 2014 – 2020“ a odůvodnil jeho význam pro činnost MAS Havlíčkův 

kraj. 

Místní akční skupina Havlíčkův kraj na období 2014 – 2020 na svém správním území musí 

mít zpracovanou strategii území a tato strategie musí být schválena obcemi, které se v MAS 

Havlíčkův kraj  sdružují, návrh strategického rozvoje bude schválen a předán na ministerstvo 

pro místní rozvoj 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov souhlasí s realizací Strategie komunitně vedeného 

místního rozvoje území Místní akční skupiny Havlíčkův kraj na období 2014 – 2020 na 

svém správním území. 

Hlasování:   Pro   11     Proti   0     Zdrželi se   0 

Usnesení bylo schváleno 

 

14.  Záměr č. 1/2015 městyse Bohdalov na směnu pozemků   

 

Předsedající seznámil zastupitelstvo s obsahem záměru na směnu pozemku dle geometrického 

plánu č. 169-30041/2015.  Dle GP se jedná se o  p.č. 633 o výměře 170 m2,  LV č. 498 

a o pozemek p.č. 56/3 o výměře 14 m2, LV 1, oba pozemky v  k.ú. Chroustov u Bohdalova.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje dle vyhlášeného záměru č. 1/2015 a GP č. 169-

30041/2015 směnu pozemků s manželi Šárkou a Milanem Tesárkovými, Chroustov č.p. 50, 

592 14  Nové Veselí. Pozemek p.č. 633 o výměře 170 m2,  LV č. 498 a pozemek p.č. 56/3 

včetně stavby o výměře 14 m2 , LV 1, oba pozemky v  k.ú. Chroustov u Bohdalova. 

Výsledek hlasování: 

Pro  11     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

15. Různé 
 

Předsedající předložil zastupitelstvu dohodu o členství v JSDH - Pavel Laštovička ml., 

Boháček Petr, Novotný Luboš, Frejlich Luboš, Kružík Matěj, Novotný František ml., 

Neubauer Zdeněk, Kratochvíl Miroslav.   

 

 

 

 



Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje uzavření dohody o členství v JSDH s Pavlem 

Laštovičkou ml., Petrem Boháčkem, Lubošem Novotným, Lubošem Frejlichem, Matějem 

Kružíkem, Františkem Novotným ml., Zdeňkem Neubauerem a Miroslavem Kratochvílem.   

Výsledek hlasování: 

Pro  11     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

P. Šafránek přednesl návrh na zákaz podomního prodeje formou veřejné vyhlášky. Starosta 

odpověděl, že se touto problematikou již zastupitelstvo městyse v minulém volebním období 

několikrát zabývalo a proto doporučil zastupitelstvu přijetí takovéto vyhlášky nejprve 

prodiskutovat na pracovním jednání zastupitelstva. Zastupitelstvo s tímto doporučením 

souhlasí. 

 

16. Diskuse 

 

P. Vondrák – dotaz na koupi pozemku od Kraje Vysočina v dolním konci Bohdalova pro 

potřebu vybudování chodníku  

- obvyklý postup je nejprve vybudování chodníku se souhlasem Kraje Vysočina, zaměření  

  Skutečného stavu a až poté odkoupení pozemku 

- zastupitelstvo musí tedy nejprve rozhodnout o realizaci výstavby chodníku a zařadit  

  výstavbu do rozpočtu městyse, následovat by poté mělo zajištění projektové dokumentace  

  a stavebního povolení, výstavba chodníku, zaměření skutečného stavu a poté odkup pozemku 

- starosta upozornil na skutečnost, že při výstavbě chodníku by zřejmě byli nuceni všichni  

  majitelé sousedních pozemků si zvýšit podezdívku u svého oplocení, protože ta je v současné  

  době výrazně pod úrovní stávající komunikace a tedy i případného chodníku                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

P. Horák – upozorňuje, že se zúží se vozovka 

P. Horák - posílení kanalizace v ulici u č.p. 244 Šafránkovi  

P. Kolář -  problémy s kanalizací v ulici od základní školy v Bohdalově 

P. Rychtecký – problémy s kanalizací v oblasti průmyslové zóny – ulice od Rychteckých 

- těmito připomínkami se bude zastupitelstvo zabývat na pracovním zasedání a na příštím  

  zasedání městyse podá starosta informaci o výsledku projednání   

P. Jiří Klimeš - jestli se počítá s opravou plotu mezi úřadem a Klimešovými 

Odpověděl starosta městyse – s opravou se počítá, zvažují se možnosti případné opravy nebo 

výstavby nového plotu 

P. Rychtecký - v ulici, kde bydlí, se zvýšil počet projíždějících aut, řidiči nedodržují 

rychlost předepsanou v obci, řešení umístění retardéru 

Odpověděl starosta městyse - zastupitelstvo projedná tento návrh na pracovním zasedání 

P. Sedmidubský - nepořádek kolem kontejnerů a úprava zahrady mateřské školy 

a úřadu; původní sklepní okna u mateřské školy jsou nahrazena světlíky, jak se bude 

řešit údržba 

Dotaz ke světlíkům vysvětlil starosta městyse, práce na úpravě zahrady již probíhají 

P. Bradáč se dotazuje, zda je součástí výstavby ČOV i nová přečerpávací stanice 

u hasičského cvičiště 

Odpověděl starosta městyse - nová přečerpávací stanice je součástí stavby ČOV 

P. Horák  – pokud bude nová čistička, přečerpávací stanice již nebude třeba  

Odpověděl starosta městyse a vysvětlil, proč nelze ČOV vybudovat bez přečerpávací stanice  

P. Vondrák – aktuální zprávy uvádět na webové stránky městyse 

P. Horák – dotaz na možnost čištění odpadních vod v budoucnu i z obce Pokojov 

 



P. Vondrák – jak to vypadá s územním plánem 

Ing. arch. Psota zapracovává připomínky vzešlé z projednávání vystaveného návrhu ÚP  

P. Sedmidubský - není nutné zveřejňovat v Novinkách doslovné zápisy včetně diskuse 

občanů ze zasedání zastupitelstva – kvůli obsáhlosti jsou zveřejňovány postupně 

a nejsou aktuální, vhodnější jsou aktuální a důležité zprávy z dění v obcích 
Starosta městyse bere tuto připomínku na vědomí 

P. Šafránek - přepojit septik pod mateřskou školkou než začne provoz školky  

Odpověděl starosta – přepojení septiku mělo být provedeno již v dřívějším období, ihned po 

napojení splaškových vod z budovy MŠ na ČOV, aktuálně bylo přepojení septiku na zahradě 

MŠ zvažováno na podzim loňského roku, bohužel se nestihlo, starosta souhlasí s tím, že je 

vhodné provést přepojení co nejdříve   

P. Vondrák -  návrh spojit se se Správou CHKO Žďárské vrchy, až odletí čápi, možnost 

umístění sondy a zjistit, jak vypadá hnízdo 

Odpověděl starosta městyse, bude projednáno na pracovním zasedání 

P. Petr Klimeš jménem mladých divadelníků – pohádkářů poděkoval městysi za 

poskytnutí prostor kulturního domu pro divadelní zkoušky 

 

 

17. Závěr 

 

Předsedající poděkoval přítomným za účast a ve 20.40 hod. ukončil zasedání zastupitelstva.  

 

 

 

 

Souhrn usnesení č. 2/2015 

ze zasedání Zastupitelstva městyse Bohdalov konaného dne 15.04.2015 

v 19.00 hod. v kulturním domě v Bohdalově 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov volí ověřovateli zápisu paní Hanu Koudelovou a Romana 

Šimůnka. 

Výsledek hlasování:   Pro 11     Proti 0     Zdrželi se 0   

Usnesení bylo schváleno. 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje předložený program zasedání 

Výsledek hlasování:   Pro   11     proti   0     Zdrželi se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov bere na vědomí informaci o provedení 

rozpočtových opatření č. 1/2015, 2/2015, 3/2015 a 4/2015. Rozpočtová opatření jsou do výše 

limitu stanoveného zastupitelstvem městyse Bohdalov v usnesení 3/2011 a zastupitelstvo 

konstatuje jejich věcnou správnost. 

Výsledek hlasování:   Pro 11  Proti 0   Zdrželi se  0   

Usnesení bylo schváleno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje rozpočtové opatření č. 5/2015. 

Výsledek hlasování:   Pro   11     Proti   0     Zdrželi se   0 

Usnesení bylo schváleno. 



 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje zapojení zůstatku finančních prostředků 

z předchozího roku do rozpočtu roku 2015 ve výši 4 466 300, - Kč 

Výsledek hlasování:   Pro  11 Proti  0     Zdrželi se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje závěrečný účet městyse za rok 2014 včetně 

zprávy auditora o výsledcích přezkoumání hospodaření městyse za rok 2014 s výrokem bez 

výhrad. Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje účetní závěrku městyse za rok 2014. 

Výsledek hlasování: Pro   11     Proti    0    Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje zadání přezkoumání výsledků hospodaření 

městyse Bohdalov za rok 2015 Krajskému úřadu Kraje Vysočina. 

Výsledek hlasování: Pro   11     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje účetní závěrkou ZŠ a MŠ Bohdalov za rok 2014, rozdělení 

hospodářského výsledku za rok 2014 a odpisový plán na rok 2015.  

Výsledek hlasování: 

Pro   11     Proti   0     Zdržel se   0 Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse bere na vědomí rozhodnutí Ministerstva životního prostředí 

o poskytnutí dotace identifikační číslo EIS: reg.c. IS SFZP 12131821. 

Výsledek hlasování: Pro   11     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje uzavření smlouvy se Státním Fondem životního prostředí 

České republiky „Smlouva č. 12131821 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního 

prostředí v rámci Operačního programu Životní prostředí na investiční akci „Bohdalov – 

kanalizace ČOV a pověřuje starostu městyse Ing. Arnošta Judu k podpisu smlouvy.  

Výsledek hlasování: Pro   11     Proti   0     Zdržel se   0  

Usnesení bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje uzavření smluv č. 1020000350/110 

a č. 1020000350/155  o smlouvě budoucí s firmou E.ON Distribuce a.s. na zřízení věcného 

břemene – souhlas s umístěním distribučního zařízení. 

Výsledek hlasování: Pro  11     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

 

 



Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov souhlasí s realizací Strategie komunitně vedeného 

místního rozvoje území Místní akční skupiny Havlíčkův kraj na období 2014 – 2020 na 

svém správním území. 

Hlasování:   Pro   11     Proti   0     Zdrželi se   0 

Usnesení bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje dle vyhlášeného záměru č. 1/2015 a GP č. 169-

30041/2015 směnu pozemků s manželi Šárkou a Milanem Tesárkovými, Chroustov č.p. 50, 

592 14  Nové Veselí. Pozemek p.č. 633 o výměře 170 m2,  LV č. 498 a pozemek p.č. 56/3 

včetně stavby o výměře 14 m2 , LV 1, oba pozemky v  k.ú. Chroustov u Bohdalova. 

Výsledek hlasování: 

Pro  11     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje uzavření dohody o členství v JSDH s Pavlem 

Laštovičkou ml., Petrem Boháčkem, Lubošem Novotným, Lubošem Frejlichem, Matějem 

Kružíkem, Františkem Novotným ml., Zdeňkem Neubauerem a Miroslavem Kratochvílem.   

Výsledek hlasování: 

Pro  11     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Zápis byl vyhotoven dne 20.04.2015 

Zapisovatelka: Marie Bláhová 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   Hana Koudelová    dne 24.04.2015 

 

 

   Roman Šimůnek    dne 24.04.2015 

 

 

Starosta:  Ing. Arnošt Juda     dne 24.04.2015 

 

 

 


